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UTTALELSE TIL HØRING 

Til NVE om høring av Rapport «Varme til riktig pris, Ny reguleringsmodell for prising av fjernvarme». 

Vi representerer Alstadmarka Boligsameie med 8 boliger som er fjernvarmekunder. Vår 

fjernvarmeleverandør er BE Varme AS/Bodø Energi).. 

Vårt boligfellesskap benytter fjernvarme til oppvarming og varmt tappevann. Varmen fordeles til 

leiligheter via kryssveksler til vannbåren gulvvarme og tapping av varmtvann. Anleggets alder er ca. 

0,5 år  

Vi vil komme med følgende innspill til høringen: 

Vi støtter ikke forslaget til ny prisregulering av fjernvarme fra Vista Analyse. 

• Fjernvarme må/bør ikke prises etter «el-pris multiplisert med gjennomsnitt effekt av 

varmepumper». Det blir som å si at et eple skal prises ut ifra sin likhet med pærer.  

Så lenge fjernvarmeprodusentene er i stor grad eid av kommune og stat, bør prisen settes til 

«faktisk kostnad ved produksjon + et gitt påslag  

Slik hindrer man at produsenter kan gå konkurs, da prisen gis ut fra de faktiske forhold, og de faktiske 

kildene hver produsent har til å produsere fjernvarmen.  

Påslaget bør formuleres som sunn, men fornuftig forretningsmessig drift til å dekke faste utgifter, 

vedlikeholdsavsetninger osv. og evt fortjeneste på investering. Det må ikke bli slik at selskapene skal 

ha overføring fra det offentlige hver gang det skal gjøres noe mer enn å feie i pipa.  
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